

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: Mandag 8.september

Tid: 14:15 - 16:00

Sted: R90

Tilstede: Eirik, Juliane, Håkon, Sigve, Evie, Sondre, Ole Marius, Postkom

Forfall: Cornelia

[Saksnr.] Sak

Ansvarlig

[1] Godkjenning av dagsorden

Alle

[2] Ris og ros

Alle

- Ros til været
- Ros til Cornelia for immball
- Ros til David for bilder fra immball
- Ros til alle komponenter som kom på Immball
- Ros for arrangering av integrering
- Ros til førsteklasse for å delta på integreringen
- Ros til alle som underholdte på immball
- Ros til alle som talte på Immball
- Ros til alle eksterne som ville komme på vårt immball

[3] Orienteringssaker

Alle

RRT fra stillingene

Leder: Veldig gøy med immball, men også veldig deilig å være ferdig med immball! Mye jobb, men resultatet ble kjempebra!!!!!! Nå gleder jeg meg til å delta på andres immball. Må også ta et skippertak i skolearbeid nå, hehe....

Nestleder: IMMBALL. Veldig gøy. Masse ting å svare på og kioskbestilling og sikkert masse annet:)

Faddersjef/sekretær: Veldig deilig at det er litt mindre arbeid som gjenstår framover. Nå kan man endelig få litt tid til skole!

Økonomiansvarlig: Brukt altfor mange timer på å levere mva-melding. Prøver å få laget et erfaringskriv for å dokumentere all infoen jeg får på mail av regnskapsføreren og hvordan føre ting i regnskapsprogrammet. Skal ha møte med regnskapsfører om aksjesparing på torsdag.

Bedriftskontakt: forbereder oss til intervjuer. De må tas hurtig ettersom leder skal på ferie fre-man.

Arrangementssjef: fy flate immball var gøy og stress! Tettstappet program som gjør tirsdag til en lang dag med intervjuer.

Koordinator: Fått sendt ut søkerliste og fikset innlegg i slack. Ingen slack og masse slack for å si det sånn.

Blestesjef: Nesten 30 stykk på måneformørkelsestur i går! Mye som skjer om dagen. Valg for eksempel.

To-do fra sist

Valg av Tidtaker

Ole Marius

[4] Saker

Alle

Shottelinjal til kjelleren??

Eirik[2]

Det ligger en shottelinjal på kontoret som dessverre ikke brukes. Det foreslås derfor å se på muligheten for å legge den på kjelleren hvor den kan brukes. Eirik sender melding og ser om dette er en mulighet.

Bokskap klipping

Eirik[5]

Nabla har ansvar for å sjekke opp bokskapene og å evt klippe skap som ikke brukes lenger eller som er registrert feil. Dette er en prosess som settes i gang hver høst. Prosessen involverer to mailingrunder der det ved siste mail også skal henges opp plakater før man kan begynne å klippe.

Det er realistisk at prosessen har oppstart i løpet av uken.

Pride-parade

Sigve[5]

Det blir Pride parade kommende lørdag og Nabla er påmeldt. Oppmøte er ukjent, men det er sannsynligvis rundt kl 12 i nærheten av Trondheim torg. Evie blester når flere detaljer kommer.

SKE-budsjett - noen poster dere vil endre som gjør at vi må se etter penger et sted?

Juliane[5]

Det har dukket opp situasjoner der det kan ha vært mangel på penger fra budsjettet på SKE. Juliane spør derfor om noen er oppmerksom på noen flere situasjoner der det kan mangle penger. Slik at man kan komme det i forkjøpet og eventuelt finne dekning fra andre steder.

Styret har blant annet sett på å ha en kontrakt med Tekna for å sikre en ekstra inntektskilde.

Evaluerings av styrestrukturen

Juliane [6]

Styrestruktur er noe som burde evalueres av hvert styre. Spesielt når vi i styret nå har to relativt nye styrestillinger. Styret er overordnet fornøyd med strukturen som eksisterer i dag, men skal igjennom semesteret se på om det finnes en bedre struktur enn den som allerede eksisterer.

Evaluerings av mål for styreperioden

Juliane[5]

Styret satte seg ved forrige semester noen mål som det var ønskelig å gjennomføre mens man satt i styret. Derfor er det naturlig å se hvordan dette har latt seg gjennomføre så langt:

Styret ønsket å korte ned tid på personvalg på SKE og å forbedre SKE på generell basis. Dette er en prosess som er påbegynt. Spesielt i forhold til personvalg har styret sett på løsninger.

Det var også et mål om god oppfølging av forvaltningsutvalget og bevilgningsutvalget i oppstartsperioden, som styret selv syntes at går veldig fint.

Styret ønsket også å se på om det lot seg å gjøre å starte opp makernabla igjen. Det var ikke noe kjempeengasjement på opptaket og dette ser ikke helt realistisk ut. Men styret ser likevel på muligheten for at man kan ha en makerNV på NV-gangen som lager en ukeflåte sammen.

Styret ønsket også å få en bedre løsning for informasjonsflyt. Dette er en prosess som er i gang. Styret har deltatt på workshopper med blant annet Calone og Connect og har også sett på Element som et alternativ til slack. Hittil har det ikke blitt funnet gode nok løsninger.

Det var også ønskelig å lage et innføringsskriv til økonomiansvarlige. For å sikre bedre kontroll på økonomi i undergrupper. Dette er noe Juliane holder på med å lage.

Styret ønsket også nye puffer på kontoret, noe som ble en kjempesuksess!

Komponent som meldte seg av immballet?

Håkon[5]

Noen med admin tilgang har slettet sin påmelding på immatrikuleringsballet. Dette er noe som på ingen måte skal skje og får konsekvenser for vedkommende. Håkon tar en prat med personen og personen vil naturligvis da også miste admin tilgang.

Det får også styret til å ønske å gjøre admin tilganger på nabla.no strengere. Styret blir enige om at det ikke er nødvendig at alle medlemmer av en komitee skal ha admin tilgang. Antall tilganger innad i en komitee avtales med den aktuelle komiteen, men kommer ikke til å være alle medlemmene slik som det har vært tidligere.

Nøkkelboks til kjelleren?

Eirik

Lederen av kjelleren har kjøpt en nøkkelboks for å oppbevare nøkkelen til kjelleren. Den har blitt plassert på kontoret av den grunn at det er mer hensiktsmessig at den er der enn hjemme hos noen. Det er derfor ønskelig at den kan henges opp. Styret blir enige om at den kan henges inne i skapet i en annen hylle enn den eksisterende nøkkelboksen. For å ikke skape forvirring.

Vask av Kontoret

Håkon[3]

Styret har vasket lageret og da gjenstår det å vaske kontoret. Styret forsøker å gjøre dette i løpet av neste uke.

Møtesnacks og Kreativt 5-min

Håkon[1]

Ikke relevant

[5] Eventuelt

Alle

Søknad til NV og IE velferdsmidler

Frist for å søke velferdsmidler fra NV og IE nærmer seg. Det er derfor viktig at alle som det er aktuelt for å søke får med seg dette. Ole Marius informerer UGLEne om dette.

Verv på nabla.no

Det har vært slik at ikke alle verv man har vært deltager i kommer opp på en persons side på nabla.no . Dette skal det i utgangspunktet. Håkon skal se på det med webkom.

[6] Fremover

Alle

- Eksterne Immball!
- UKA

[7] Kritikk av møtet **Alle**

- Når man tar opp ting som krever målsetting burde det være klart på forhånd

[8] Workshop ! **Alle**
